# 裘錦秋中學(屯門)



## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

### 家長通告 2024-2025/231 2025 年度 O-Rama 親子及寵物慈善跑

#### 敬啟者:

香港兒童基金會是一個致力於服務社會的香港註冊慈善團體(獲稅務條 88 條豁免繳稅:91/15882),本會由一群熱心公益,關懷基層兒童及青少年成長的人士所組成。本會的核心宗旨為「童一天空,夢想飛翔」,致力為香港基層兒童及青少年提供平等的發展機會,幫助他們開拓視野、發掘潛能,培養個人興趣與品格,健康快樂地成長。

機構誠意邀請 本校學生、家長及老師參加於 2025 年 3 月 2 日舉辦的「O-RaMa」親子及寵物慈善跑。活動分為多項賽事,包括 5 公里、2.5 公里、1 公里賽事,涵蓋個人及團隊組別,親子組、青少年組及寵物組等。參賽者可通過參加慈善跑活動,促進身心健康,增強社區凝聚力,並為公益事業貢獻一份力量。本次活動所有收益扣除行政開支,將全數歸屬香港兒童基金會。

活動當天下午,將舉辦嘉年華,內容包括全港最大型親子及青少年市集、寵物領養日,親 子運動、寵物瑜伽、遊戲攤位及藝術工作坊等,旨在推廣多元共融的理念。

活動詳情:

日 期:2025年3月2日(星期日)

選手報到及行李寄存:上午7時15分-上午8時

慈善善趣:上午8時-中午12時

(受學校書簿津貼計劃資助的參加者可獲豁免報名費用)

嘉 年 華:上午10時-下午6時

地 點:西九文化區藝術公圈大草坪 及 海濱草坪

活 動 連 結: https://oramahk.com

報 名 截 止 日 期 : 2025年2月20日(星期四)

掃描 OR Code 報名:



任何活動詳情,請致電 9302 3687 與香港兒童基金會或致電 2461 1555 與楊仲翹老師查詢。

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

# 裘錦秋中學(屯門)



### Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

### Parent Notice 2024-2025/231 2025 O-Rama Parent-Child & Pet Charity Run

Dear Parents,

The Hong Kong Children's Foundation is a registered charity in Hong Kong dedicated to serving the community (tax exemption under section 88: 91/15882). Our organization is formed by a group of individuals passionate about public welfare, caring for the growth of underprivileged children and youth. Our core mission is "A Sky for Children, Dreams Take Flight," committed to providing equal development opportunities for grassroots children and youth in Hong Kong, helping them broaden their horizons, discover their potential, cultivate personal interests and character, and grow up healthy and happy.

We sincerely invite students, parents, and teachers from our school to participate in the "O-Rama" Parent-Child & Pet Charity Run on March 2, 2025. The event will include several categories, such as 5 km, 2.5 km, and 1 km races, covering individual and team categories, including parent-child groups, youth groups, and pet groups. Participants can promote physical and mental health, enhance community cohesion, and contribute to charitable causes by joining this charity run. All proceeds from this event, after deducting administrative expenses, will go to the Hong Kong Children's Foundation.

In the afternoon of the event day, a carnival will be held, featuring the largest parent-child and youth market in Hong Kong, a pet adoption day, as well as parent-child sports activities, pet yoga, game booths, and art workshops, aimed at promoting the concept of diversity and inclusion.

#### **Event Details:**

Date: March 2, 2025 (Sunday) Participant Check-in and Luggage Storage: 7:15 AM - 8:00 AM

Charity Run: 8:00 AM - 12:00 PM

(Participants receiving school book subsidy can have their registration fee waived)

Carnival: 10:00 AM - 6:00 PM

Location: West Kowloon Cultural District Art Park Lawn and Seaside Lawn

Event Link: https://oramahk.com

Registration Deadline: February 20, 2025 (Thursday)

Scan QR Code to Register:



For any event inquiries, please call the Hong Kong Children's Foundation at 9302 3687 or contact Mr. Yeung Chung Kiu at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal